
P R O T O K Ó Ł  NR XXVII/2016 

z XXVII Sesji Rady Gminy Masłowice 

odbytej w dniu 9 grudnia 2016r. 
 

 

Miejsce Sesji  -  Sala Posiedzeń Urzędu Gminy Masłowice. 

Sesji przewodniczył  -  Pan Stanisław Ziółkowski- Przewodniczący Rady Gminy. 

Na protokolanta obrad powołano – Sonię Patek – pracownicę Urzędu Gminy. 

W Sesji uczestniczyli radni według załączonej listy obecności. 

Ponadto w Sesji udział brali: 

Pan Bogusław Gontkowski - Wójt Gminy 

Pani Wanda Kołodziejczyk - Skarbnik Gminy 

Pani Krystyna Drzewowska - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Pan Roman Janiec - Dyrektor Publicznego Zespołu Szkolno-Gimnazjalnego 

 

Ustawowy stan radnych   - 15 

Faktyczny stan radnych   - 15 

Obecnych     - 15 

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Powołanie protokolanta obrad.  

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Gminie Masłowice na lata 2017-2021.  

8. Informacja Dyrektora Zespołu Szkolno-Gminazjalnego w Strzelcach Małych dotycząca 

planowanej reformy oświaty, która ma obowiązywać od roku szkolnego 2017/2018.  

9. Dyskusja na temat planowanej reformy oświaty.  

10. Interpelacje i wolne wnioski.  

11. Zakończenie obrad. 
 

 

 

 

 



Punkt 1 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia XXVII Sesji Rady Gminy dokonał Pan Stanisław Ziółkowski - Przewodniczący Rady 

Gminy. Stwierdził, że w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi niezbędne quorum.  

 

 

Punkt 2 

Powołanie protokolanta obrad. 

 

Na protokolanta obrad XXVII Sesji Rady Gminy powołano Sonię Patek - pracownicę Urzędu 

Gminy. 

 

 

Punkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad Radni otrzymali przed sesją. Nie zgłoszono wniosków odnośnie 

zmian w porządku obrad. W wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęto porządek obrad. 

Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

 

Punkt 4 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Protokół z XXVI Sesji Rady Gminy Masłowice wyłożony był do wglądu radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie go bez odczytywania. Radni nie zgłosili 

poprawek do protokołu. W wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęli go jednomyślnie  

tj. 15 głosami – za, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

 

Punkt 5 

Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami.  

 

Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy poinformował, że rzeczy, które były zaplanowane na ten 

rok dobiegają końca. Prace na drogach są zakończone łącznie z drogą w Koconi. Odbył się już 

odbiór techniczny remontu w budynku po byłej szkole w Ochotniku. Kończą się prace związane 

z budynkiem OSP w Masłowicach. Samochody strażackie są w trakcie przygotowywania przez 

firmy. 

 

Pytań do przedstawionej informacji nie było. 

 

 

 

 

 

 

 



Punkt 6  
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r. 

 

Pani Skarbnik - Wanda Kołodziejczyk przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy  

na 2016 r., które dotyczą planu dochodów, wydatków oraz zadań inwestycyjnych. Radni nie 

wnieśli uwag do przedstawionej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o wyjaśnienie Pana Wójta dotyczące przegranej sprawy  

i odszkodowania. 

Pan Wójt – Bogusław Gontkowski wyjaśnił, że sprawa tocząca się od 3 lat została przegrana. 

Dotyczyła ona odszkodowania dla mieszkańców jednej z miejscowości z powodu zniszczenia 

drewnianego ogrodzenia przez wodę spływającą z pól, ponieważ takie jest ukształtowanie terenu, 

na którym położona jest posesja. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie, w wyniku którego uchwała została 

przyjęta przez radnych. Za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XXVII/121/2016 w załączeniu. 

 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Gminie Masłowice na lata 2017-2021. 

Pani Krystyna Drzewowska - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej poinformowała, 

że Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Program Ochrony Ofiar w Rodzinie 

w Gminie Masłowice, stanowiący załącznik do niniejszej uchwały, określa sposób realizacji 

zadań własnych Gminy Masłowice, o których mowa w art. 6 ust. 2 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. 

o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. W Programie na lata 2017-2021 przewidziano 

kontynuację zadań realizowanych w ramach Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Programu Ochrony Ofiar w Rodzinie Gminie Masłowice na lata 2012-2016, jak również 

podjęcie nowych przedsięwzięć. Uwzględniono przede wszystkim zadania związane 

z prowadzeniem profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie 

rozwiązywania problemów dotyczących zjawiska przemocy w rodzinie na terenie Gminy 

Masłowice. Zgodnie z art. 6 ust. 2 pkt. 1 do zadań własnych gminy należy w szczególności 

tworzenie gminnego systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie, w tym opracowanie 

i realizacja gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie. 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie, w wyniku którego uchwała została 

przyjęta przez radnych. Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XXVII/122/2016 w załączeniu. 

 

 

 

 

 

 

 



Punkt 8 

Informacja Dyrektora Zespołu Szkolno-Gminazjalnego w Strzelcach Małych dotycząca 

planowanej reformy oświaty, która ma obowiązywać od roku szkolnego 2017/2018. 

 

Pan Roman Janiec – Dyrektor Zespołu Szkolno-Gimnazjalnego przedstawił informacje na temat 

planowanej reformy oświaty. Poinformował, że na chwilę obecną nie ma podjętej ustawy, ani 

rozporządzeń wykonawczych. W tej chwili zmienia się tylko struktura: 

- szkoła podstawowa zmienia się z 6-letniej na 8-letnią, 

- liceum – 4-letnie, 

- technikum 5-letnie, 

- szkoła zawodowa zmienia nazwę na szkołę branżową I stopnia (3-letnią) i II stopnia (2-letnią). 

Reforma ma rozpocząć się 1 września 2017 roku. Przeprowadzona ma być sukcesywnie, jednak 

na wszystkich etapach kształcenia, będą ją zaczynały klasy I, IV i obecne VI, czyli VII. Nie 

przeprowadza się naborów do gimnazjów, gimnazja są poddawane procesowi wygaszania, a ich 

byt zakończy się wiosną 2019 roku. 

Przedstawił podstawy programowe. Przedmioty jakie obowiązywały w gimnazjum zostały 

przeniesione na poziom szkoły podstawowej. Po analizie siatek godzin, porównując godziny 

uczniów zespołu szkolno-gimnazjalnego, a przyszłej szkoły podstawowej, stwierdził,  

że zmniejszy się liczba godzin: języka polskiego, matematyki, przyrody, języków obcych, 

przedmiotów artystycznych i wychowania fizycznego. Zwrócił uwagę na wyraźne zmniejszenie 

ilości godzin matematyki oraz zagadnienia jakich będzie brakowało, m.in. wymienił bryły 

obrotowe. 

Nie przewidując reformy oświaty, Rada Gminy i Wójt Gminy podejmowali takie działania,  

że w tej sytuacji ta reforma tak bardzo nas nie dotknie jeśli chodzi o sprawy finansowe oraz 

dotyczące zatrudnienia nauczycieli. Nie mamy takiej sytuacji gdzie istnieje samodzielne 

gimnazjum, jak w niektórych gminach. Odczujemy zmiany za dwa lata gdy zmniejszy się 

subwencja oświatowa w granicach od 10%-12, ponieważ będziemy mieć 8, nie 9 roczników 

objętych subwencją, czyli ok. 250 tys. złotych przy założeniu tej liczby dzieci jaka jest. Za dwa 

lata również nastąpi zmniejszenie zatrudnienia maksymalnie do 4 etatów. 

 

 

Punkt 9 

Dyskusja na temat planowanej reformy oświaty. 

 

Pan Przewodniczący – Stanisław Ziółkowski poinformował, że temat reformy oświaty będzie 

jeszcze poruszany, ponieważ do końca marca rada gminy musi podjąć uchwałę m.in. odnośnie 

reorganizacji. 

 

Pani Skarbnik – Wanda Kołodziejczyk zapytała o szkoły filialne. 

Pan Wójt – Bogusław Gontkowski wyjaśnił, że mamy jedną szkołę i szkoły filialne mogą 

funkcjonować tak jak do tej pory. 

 

Pani Elżbieta Leżańska – Radna zapytała co w przypadku jeśli jest mało dzieci, czy klasy będą 

łączone. 

Pan Wójt – Bogusław Gontkowski wyjaśnił, że jest możliwe łączenie klas w takim przypadku. 

 

 

 



Punkt 10 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pan Stanisław Ziółkowski - Przewodniczący Rady Gminy złożył życzenia wszystkim obecnym 

z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. 

 

 

Punkt 11 

Zakończenie obrad 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy - Pan Stanisław Ziółkowski 

zamknął obrady XXVII Sesji Rady Gminy Masłowice. 

 

 

 

Protokolant: 

 

Sonia Patek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy: 

 

Stanisław Ziółkowski 


